
 

 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  

w sprawie programu Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
Proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy w roku 2020 i 2021 funkcjonował i będzie prowadzony przez samorząd Województwa 

Mazowieckiego program Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych? 

2. Jakie są kryteria naboru wniosków do tego programu? 

3. Proszę o przedstawienie mi listy beneficjentów tego programu i odmów przyznania 

dofinansowania w latach 2017 - 2020 

 

 

 


